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"Mantenen ferm el testimoni de Jesús" (Apocalipsi 12,17)

"Aquesta expressió va carregada de sentit, no te res de superficial. Què significa, quin és aquest testimoni de Jesús, com el
mantenim ferm avui dia ? Qui s'anima a contestar ?, i així entre tots mirarem de comprendre el seu sentit, de forma que ens
pugui ajudar a viure la nostra fe".

(Així va començar aquella reunió el divendres a la nit a casa del Pep i la Montse. Faltaven alguns, i els altres feien cara de
cansats; però es van anar animant, després de menjar l'entrepà)

La conversa, després d'algunes vacil·lacions, es va centrar en dos qüestions, quin era el testimoni de Jesús i com avui un jove el
pot mantenir ferm.
El testimoni de Jesús es va dividir d'entrada, en els testimonis de Jesús: bondat, opció pels pobres, pregària, rectitud, llibertat,
sinceritat, amor a la natura, ....Poc a poc, però, es va anar centrant en dues coses: testimoni del Déu Amor i testimoni d'un
humanisme radical en l'amor. Va resultar un procés que va anar del plural fins a centrar-se en l’AMOR.
Quan es va passar a la segona part de com un jove avui manté ferm el testimoni de Jesús van començar les dificultats. Com
sempre, les primeres van ser les ambientals. Que si ser cristià avui no es porta, que hi ha un descrèdit de l'església, que et miren
amb estranyesa o es pensen que ets un fonamentalista....etc. Després es va passar a les dificultats personals: manca de vida
d'oració, dubtes, ritme de vida, poca dimensió de comunitat, cansament..... Finalment es va donar una certa reacció en contra de
tantes queixes. I en aquest punt va ser la Begonya la que va provocar el silenci general, aquell que esdevé quan algú, inspirat,
sembla que dóna en el clau.

"Jo crec que sempre ha sigut difícil mantenir el testimoni de Jesús. La meva avia em va explicar el que passava en el temps de
la guerra. No estem en el pitjor dels temps. I a més, penso que el testimoni no és nostre, el rebem d'Ell, com a les curses, porta
ja una gran empenta, va carregat de vibracions. És una invitació a la llibertat personal. Sentir-te i viure segons jo crec. Amb el
seu ajut, no és tan complicat. En el fons estimar és quelcom que tothom ho valora. Sí, en el fons tothom ho espera i ho vol "
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